

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

LIMITED B  
GATT/CP/40/Add. 11  
11 April 1950  
ORIGINAL: ENGLISH/  
FRENCH

---

CONTRACTING PARTIES

SIGNATURE OF VARIOUS PROTOCOLS  
ANNEXY PROTOCOL OF TERMS OF ACCESSION

In accordance with the terms of paragraph 3 of the Annexy Protocol the Government of the Union of South Africa notified the Secretary-General of the United Nations on 4 April 1950 of its intention to apply the concessions provided for in Schedule XVIII of Annex A of the Protocol.

The Government of Chile has given similar notification of its intention to apply on 30 April 1950 the concessions provided for in Schedule VII of Annex A of the Protocol.

---

PARTIES CONTRACTANTES

SIGNATURE DES DIVERS PROTOCOLES  
PROTOCOLE D'ANNECY DES CONDITIONS D'ADHESION

En conformité des dispositions du paragraphe 3 du Protocole d'Annecy, le 4 avril 1950 le Gouvernement de l'Union Sud-Africaine a notifié au Secrétaire Général des Nations Unies son intention d'appliquer les concessions reprises dans la Liste XVIII de l'Annexe A dudit Protocole.

En outre, le Gouvernement du Chili a également notifié son intention d'appliquer, à compter du 30 avril 1950, les concessions reprises dans la Liste VII de l'Annexe A du Protocole précité.

